
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 24. august 2021 stillet følgende spørgsmål nr. 

1571 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 1571:  

”Hvorfor skal overskydende ikke-anbrudt medicin fra f.eks. afdøde borgere på et ple-

jehjem i dag destrueres i stedet for f.eks. at bruge medicinen til andre beboere på et 

plejehjem – selvfølgelig på baggrund af den sædvanlige lægelige ordination” 

 

Svar: 

Der er til brug for besvarelsen af spørgsmålet behov for at indhente bidrag fra Læge-

middelstyrelsen. Spørgsmålet forventes endeligt besvaret ultimo oktober.  
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